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Course Title: Examine Many Vital Questions Related to Genesis (Part 1).
Course Content: This course will examine many relevant questions that Christians face using the lens of Genesis.
Course Objectives: At the end of the course, students will have a greater understanding of many vital questions related to Genesis, and will not comprise with any ideas of evolution. They will be effective witnesses for the truth of the Bible.
Criteria to Pass: The student must turn in all assignments and must turn in one research paper in lieu of final exam.

Pre-Requisite: The student must have access to the Internet, because all course notes and assignments will be posted in the http://ChristCenterGospel.org on the Internet. I have complete control of contents in this website. The course will be conducted in Mandarin. Lecture notes will be in both English and Chinese.
Week 1: Why Christians Should Not Accept Millions of Years? Could God Use Evolution to Create?  Assignment 1: Write a summary of lecture notes.

Week 2: Do Creationists Deny the Laws of Nature? What about the Gap Theory and Ruin-Reconstruction Theories? Assignment 2: Write a summary of lecture notes.
Week 3: Who Was Cain’s Wife? Does Carbon-14 Dating Disprove the Bible? Could God Create Everything in Six Days? Assignment 3: Write a summary of lecture notes.

Week 4: Does Radiometric Dating Prove the Earth Is Old? Was There Really a Noah’s Ark and Flood?  Assignment 4: Write a summary of lecture notes.

Week 5:  How Did Animals Spread All Over the World from Where the Ark Landed? What Really Happened to the Dinosaurs? Why Don’t We Find Human and Dinosaur Fossils Together? Assignment 5: Summarize lecture notes.

Week 6:  Can Catastrophic Plate Tectonics Explain Flood Geology? Do Creationists Believe Some “Wacky” Things? Where Does the Ice Age Fit? Assignment 6: Summarize lecture notes.

Week 7:  Are There Really Different Races? Are ETs and UFOs Real? Does Distant Starlight Prove the Universe Is Old? Assignment 7: Summarize lecture notes.

Week 8: Did Jesus Say He Created in Six Literal Days? How Did Defense/Attack Structures Come About? Is Natural Selection the Same Thing as Evolution? Assignment 8: Write a summary of lecture notes.
Week 9: Has Evolution Been Proven True? Did Dinosaurs Turn into Birds? Does Archaeology Support the Bible? Assignment 9: Summarize lecture notes. 
Week 10: Why Does God’s Creation Include Death and Suffering? How Can I Use This Information to Witness? How Can We Use Dinosaurs to Spread the Creation Gospel Message? Assignment 10: Summarize lecture notes.

No final examination will be required. Turn in all assignments and one term paper will constitute the grade of this course. Each assignment will worth 10 points. All assignment reports must be typed either using either English or Chinese.  Each assignment must be at least one page in length. You are required to provide all details in your assignment. Assignments are due in the following week. The term paper will be at least 5 pages in length. It is worth 50 points. The complete score will be 150 points. Provide the topic of term paper for approval before writing. The outline of the term paper is due in Week5.
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课程名称：研究有关创世纪的许多重大问题 (1)。 


课程内容：本课程将探讨许多基督徒面对相关的问题，如何使用圣经创世纪的镜头看到许多重大问题。 


课程目标：在课程结束后，学生将有更深入的了解了有关创世纪的许多重大问题，并不会妥协进化论的任何想法。他们将圣经的真理让成有效的见证人。并能启发我们的家庭，我们的朋友，及我们的教会对创世纪的许多重大问题理解。 

得分标准：学生必须把所有的作业功课，及交一个研究论文代替考试。 
先决条件：学生必须能够访问互联网，因为所有的课程笔记和作业将在互联网上
http://ChristCenterGospel.org公布。我在这个网站的内容有完全控制。课程将进行说英语和翻译普通话。讲义会以英文和中文发布。 

第一周：为什么基督徒不应该接受地球数亿万年呢？难道上帝使用进化来创造吗？作业1：写一篇讲稿摘要。 
第二周：创造论者是不是拒绝自然规律呢？有关间断理论和毁灭重建理论是什么呢？作业2：写一篇讲稿摘要。 
第三周：该隐的妻子是谁呢？碳14年代测定反驳圣经吗？上帝在六天创造一切吗？作业3：写一篇讲稿摘要。 
第四周：放射性测年证明地球是亿万年吗？真有一个诺亚方舟和世界洪水吗？作业4：写一篇讲稿摘要。 
第五周：从方舟降落,每个动物是如何传遍世界各地呢？恐龙到底发生了什么呢？我们为什么不能找到人和恐龙化石在一起呢？作业5：写一篇总结课堂笔记。 
第六周：灾难性的板块构造学能解释洪水地质吗？创论者相信一些“古怪”的东西吗？冰河时代在什么时候呢？作业6：写一篇总结课堂笔记。 
第七周：有没有真的不同人的种族吗？外星人和UFO是真的吗？遥远的星光证明宇宙是亿万年吗？作业7：写一篇总结课堂笔记。 
第八周：是不是耶稣说，他在六天创论天地呢？生物防御/攻击结构是怎样来的呢？自然选择与进化论是同样的事实吗？作业8：谱写讲稿摘要。 
第九周：进化论被证明是真吗？恐龙变成鸟类吗？考古学支持圣经吗？作业9：总结课堂笔记。
第10周：为什么上帝的创造，包括死亡和痛苦呢？如何使用这信息作见证呢？我们如何使用恐龙传播圣经创造论的福音？作业10：总结课堂笔记。 

没有期末考试。交所有的作业功课，及交一个学期论文将构成本课程的成绩。每次作业得10分。所有的审查报告必须输入或者使用中文或英文。每一份作业必须至少1页的长度。您需要提供你的作业功课的所有细节。作业是在下周到期。期末报告将在至少5页的篇幅。值得50分。所有完整的得分是150分。书面提供论文的题目批准。本学期论文大纲是在第五周到期。 

